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Грађани који се противе сечи стабала у оквиру изградње спортске хале на Кошутњаку,
окупили су се поново у знак протеста испред зграде Завода за спорт и медицину спорта,
који је инвеститор.

  

  

Њима су се на скупу прикључили и грађани из других делова Београда, због тога што је,
како кажу за Н1, Кошутањак само један у низу примера уништавања градског зеленила у
корист бетона и челика:

  

"Протекла два дана се идентична ствар десила на углу Гогољеве и Ваљевске улице на
Бановом брду, на само 500 метара одавде. Идентичан сценарио, где је парк за девет
дана или за 20 дана, тако некако, претворен у грађевинско земљиште. Где треба на
простору где људи користе парк већ 50 година, да никне још једна зграда."

  

"Исто се десило нама у Пожешкој улици 158-160. Нама су пре два дана дошла
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неовлашћена лица у бермудама, која су посекла за 25 минута 17 здравих стабала
старости око 20 до 40 година. Нити су то надлгедале надлежне институције, обраћали
смо се свим живима, видећемо шта ће бити. Стабла још увек стоје тамо у дворишту
посечена."

  

"Данас кад се боримо за Кошутњак, боримо се за читаву Србију, за читав Београд, јер
зелене површине ускоро ће свуда заменити челик, бетон, стакло - дакле, грађевине - а
то није добро."

  

(Н1)
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